
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
06.11.2023 
 
Luni, 6 noiembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  

 
I. Se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, conform Anexei 1. 

 
II. Diverse: 

1. Se aprobă reducere posturi, pentru încadrare în costul standard/preșcolar/elev, conform 
Anexei 2. 

2. Se propune ca posturile rezultate din școlarizările la domiciliu să fie plătite din finanțarea 
Consiliului Județean Hunedoara. În urma discuțiilor se concluzionează ca nu există bază 
legală pentru aceasta. 

3. Se aprobă școlarizarea la domiciliu pentru 1 elev. 
4. Se aprobă prorogarea termenelor pentru procesul de selecție Erasmus pentru elevii de la 

Colegiul Național ”Iancu de Hunedoara” Hunedoara. 
5. Se aprobă pensionarea la limită de vârstă a uni cadru didactic. 
6. Se aprobă pensionarea anticipată, pe caz medical, a unui cadru didactic. 
7. Se aprobă pensionarea anticipată a unui cadru didactic. 
8. Se aprobă eliberarea duplicatelor actelor de studii, după cum urmează: 

a. diplomă absolvire liceu, promoția 2018. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  
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